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      521   גיליון מספר
 

 

.19    7.25 
 

  טון -חרוב

 השבועון שנותן את הטון

 
 ..... אז מה היה לנו

במהלכו שילבנו המסורתי השנתי יצאו ביום שלישי לטיול  - מנהלי ענפיםצוות המשרדים בעלי תפקידים ו •
: , טיילנו בירושלים אחרונותהשנים  חמששליוותה אותנו ב מנהלת משאבי האנושפרידה ממוריה אירוע 

מתחם קינחנו בארוחה ב ,)כולל בניקבת השילוח במים הקרי....ם(בשוק מחנה יהודה ובעיר דוד  ,בנחלאות
 ותרמה ,נתנה ,העבודה המדהימה שביצעה... היה כיף וכמובן מגבש. וכאן המקום להודות למוריה על התחנה

  .הארגון המדהים של הטיוללרותי על ולנו במשך חמש שנים 
 

וזה הרגע הבדיוק , שנים של כהונה אנחנו נפרדים 5לאחר  -מוריה יקרה  -מוריה ברכה שחיברה לילך ל •
 ,ין משברים וימי שגרה )כנראה לא רבים(  ניתבת כאן את דרכךב מתאים להודות לך על המון דברים.

ידעת לעזור לפרום מורכבויות, לפזר ערפילי   ,להשקיט סערותידעת  בעלי תפקידים רבים חנכת במקצועיותך     
 דאגת שהתהליכים יהיו טובים, ידעת לתת משובים בכנות, רגש ולשים את האצבע בדיוק על הנקודה הנכונה.

היית  ולמשרות חסרות נתת מענה גם כשלקח זמן למצוא את הפרסונה המתאימה. בפתיחות ובצורה בונה
וכתובת  ,למנהלי הענפים ומנהלי הקיבוץ שמתוקף תפקידם לפעמים מרגישים מבודדיםכחברה ושותפה 

והמון המון בריאות למאורי, לך ולכל  על כל אלה מודים לך ומאחלים המשך הצלחה טובה לחברים שפונים.
 המשפחה.

 
נאות גולן נפגש עם אורי דורמן צוות ותיקים יחד עם צוות ותיקים מבוא חמה ו - משולחנו של צוות וותיקים •

ומערך  67-80שיזם והקים מערך מרשים לגילאי הקניות של גליל עליון, פיתוח הגליל ארגון מנכ"ל ארגון 
. מדבר קהילתית כמו זה...()הלוואי עלינו ארגון קניות  ומעלה במועצה אזורית גליל עליון 80נוסף לגילאי 

גיל עם סוגיית השלהם והתמודדות א ולמדו שם על דרך הטיפול כמו כן, סיירו הצוותים בקיבוץ כפר הנשי
 השלישי.

 
התקיימה ביום חמישי שמענו את תושבי השכונה ראינו  - ישיבת ועד אגש"ח עם תושבי שכונת מצוק צפון •

 במה מדובר והיום יש ישיבת החלטה בנושא. 
 

כולם חוזרים עייפים אך מרוצים )תמונה  .מסתיים היום לאחר שלושה ימים - ו'-טיול תנועה של כיתות ד' •
 .בהמשך(
 

 על סדר היום:  תובנות מהדיון על רכז תרבות והחלטה לאן ממשיכים מכאן, ,ייפגש ביום רביעי -ועד אג"מ  •
  עדכון ובדיקה כיצד ממשיכים את פרויקט הנוי בחורש.

 
מקימים מאגר גנטי האם יצא לכם לראות או לקרוא מה הולכים לעשות בקצרין ? אנקדוטה..... -כלבים  •

ימות גיחייבו כל בעל כלב לתת ד אחריו את צרכיו.וי של הכלב ושל בעליו שלא טרח לאסוף השיאפשר זי
ת ויימצאו גללים לא מזוהים הם יבדקו מול הדגימות ובעל הכלב ייקנס ...הזוי... אחת מבעלפרווה ואם 

תון: "זה רעיון מצוין, אני מתגוררת בשכונת נווה, סמוך למדשאות, ולא פעם הכלבים בקצרין צוטטה בע
במדשאות אנחנו מוצאים את עצמנו מדלגים מעל גללי כלבים וגם דורכים  במהלך טיול בגינות המשחקים או
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שנה לא יושבת  20כבר אישית )אני  "יהם, זה מבאס, צואת כלבים היא מפגע אסתטי, תברואתי ובריאותיעל
 על הדשא בין השאר בגלל זה....(

 
 

לכל התושבים )היתרון שבהתרמת דם ביישוב( אנשים עדיין לא מספיק לספק ביטוח  16הגיעו   - התרמת דם •
  ...חבל.

 
, עודכנו מחירי המים המסופקים על ידי הקיבוץ וזאת לאור שינוי   התעריפים החל מיולי השנה  -מחירי מים  •

בתקנות בדבר הקצאת מים ועלותם לבית אב, בהתייחס למספר הנפשות  נקבעעל ידי רשות המים, כפי ש
ל קוב . בתקנות אלו מחירו ש()אפשר לראות אותן באתר האינטרנט של הרשות הגרים בבית באופן קבוע

בתעריף זה מקצים לכל  -לשתי קבוצות תעריפים, האחד "תעריף כמות מוכרת"  מחולק 2010מים מאז שנת 
קוב   7קוב מים לשימוש חודשי. אולם הזכאות לכמות מוכרת לבית אב לא תפחת מ  3.5נפש בבית אב 

 לחודש.
בתעריף זה, מחייבים בגין כל צריכה מעבר לכמות המוכרת לבית אב באותו  –והשני "תעריף כמות נוספת" 

 החודש. 
 :2019תעריפי המים החל מיולי  

חיוב על ידי הקיבוץ  1.7.19החל מ 
 בש"ח כולל מע"מ

 3.538 מחיר קוב ל "תעריף כמות מוכרת"
 9.613 מחיר קוב ל"תעריף כמות נוספת"

 
הכל היה שם בטיול משק לסלובקיה. טבע ונוף, מורשת וקרבות דמים, מים והרבה - מעל ומעבר לציפיות •

מים, עיר וקניות, בתי קפה קטנים ומסעדת דגים, אמנות רחוב ואדריכלות ארמונות, תהילת מלכים וכאב 
ן הנרדפים, כנסיות גותיות וכפריות ובית כנסת ששרד, עוגות שטרודל עם נגיעות סוכר לבן ושניצל וינאי שאי

חרוב שחוו יחד מה שנשקף מבחוץ וזכו -לו סוף. היו גם אנשים, צעירים ברוחם וצעירים בגילם, חברי כפר
 להזדמנות גם למבט פנימה, להכרות וחברות. 

 
 .להכיר קצת, ורה קינן: דווקא ברגעים שמשהו משתבש אז יש הזדמנות לראות מעבר

בחירה. בחירה שהיא לגמרי לא מובנת מאליה. לחיות טיול המשק, כפי שהוא מכונה, הוא טיול קודם כל של 
עם אנשים זה דבר אחד, לבחור גם לטייל איתם בחול זה צעד נוסף, לא מחויב ואפילו קצת משונה. זה 
מתאפשר בעיני רק בגלל שמעבר להיותנו שכנים ושותפים באותה אגודה, רבים מאיתנו רואים באותם 

בחיבור בין חברים צעירים לבין ותיקים, זה הופך להיות מעניין כאשר מדובר  שכנים ושותפים גם חברים.
ומאתגר. בטיול שלנו וגם בקודם יצא לי לצאת עם קבוצה של חברים צעירים, שעבור חלקם זה היה הטיול 

  הראשון.
 

הטיול מזמן אינטראקציות חדשות, שלא מתרחשות במהלך היום יום. את רובם של החברים החדשים אני 
מהלך השבוע ורק אם נפגשים בחדר האוכל או במועדון אז רואים זה את זה. עם רובם יש לי לא פוגשת ב

מעט מאד משותף, אבל כשנמצאים הרבה שעות באוטובוס, או יושבים ביחד בבית קפה, שיחה קצרה וקצת 
צחוקים כשמחכים לזה או לזה שלא הגיעו, דווקא ברגעים שמשהו משתבש אז יש הזדמנות לראות מעבר, 
להכיר קצת. אני חושבת שמה שבונה קשר זה צרוף של חוויות משותפות וזמן. הטיול יוצר בצורה מרוכזת 
את החוויות שלאורך הזמן הופכות להיות חלק מההוויה המשותפת, מהשפה ומהתרבות של כולנו. ואז נוצר 

  כבר חיבור, יש זיכרונות משותפים, נושאים נוספים לשיחה.
 

למרות כל מה שכתבתי, לדעתי הצעירים שומרים יותר מידי על עצמם במהלך הטיול כקבוצה נפרדת, והיה 
עוד יותר טוב אם הם היו יושבים באוטובוס במעורבב, מחליטים החלטות אסטרטגיות של הכרות וחיבור 

ההכרות  לשאר משתתפי הטיול. נקוה שפרויקטים אחרים משותפים ימשיכו להניב הזדמנויות להעמקת
   והתקשורת בין כולם.

          
. בהיבט הקהילתי הטיול הזה פורץ דרך! אני לא מכיר שום עומר סבן: והכי חשוב שהערכים האלו ימשיכו

פלטפורמה אחרת שיכול לקרות בה מה שקרה בטיול מן הבחינה החברתית. יש בזה משהו מאוד בוגר כאשר 
כר לי. צריך להגיד למארגנים שיש פה נתינה מלאה עבור כולם, המשאבים הולכים לצורך קהילתי, זה לא מו
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וזה לא מובן מאליו ומוערך מאוד. והכי חשוב שהערכים האלו ימשיכו איתנו ויהיו חלק מהקהילה עוד שנים 
 רבות.  

                            
רים, ויצר חיבורים בין . הטיול הזה גיבש אותנו, גם את קבוצת הצעינטלי בן צבי: מעל ומעבר לציפיות

 יתה הנאה גדולה, מעל ומעבר לציפיות. חשוב מאוד לשמור על המסורת הזאת גם בעתיד.ידורות. זו ה
 

. מאוד נהניתי זו פשוט חוויה. לטייל בטבע ולראות נופים, להכיר ארץ אדי אדם רסנר: פשוט חוויה, כן ירבו
שהיינו עושים זאת יחד. היו הזדמנויות לרגעים  אחרת והכל יחד עם אנשים שברור שאין קונסטלציה אחרת

 יפים של ישיבה משותפת, שיחות עומק והיכרות, בערבים בקפה ובארוחות. מה לומר, כן ירבו, כן ירבו.
 

. היה חשוב ומשמעותי לי ולאורון להכיר חברים שלא הכרנו ולנצל בר שטיין: הטיול עשה את ההבדל
ם. אני מאמינה מאוד בטיול כאמצעי חברתי, ובאמת הטיול הזה הזדמנות לשיח מעמיק יותר עם הצעירי

עשה את ההבדל ונתן את המשמעות של ההכרות העמוקה יותר. היה לנו גם חופש וגם הזדמנות להכיר 
 ועכשיו אני פוגשת אנשים בשבילים והמפגש הוא מפגש אחר. 

  
יתה לי שום נקודת מפגש יבלעדיו לא הממש חשוב, -. הטיול הזה ממשרותי פישלים: באווירה של צחוקים

עם החברים החדשים. הזדמנות גדולה שאפשר בה להכיר אנשים, באווירה של צחוקים. זה כל כך חשוב 
 בעיני שאני שוקלת איך לתרום בצד היותר פורמלי.     

 ראיונות: אריאל שגיא
 

ביום – חג בנים בחוף מעין צבי. רמחיתקיים  של בני ובנות כל יישוב כפר חרוב -כנס מחזורים  -תזכורות  •
 במועדון, אירוע הפרידה של בוגרי י"ב ממערכת החנוך. 20:00 -ב 2.8שישי 

 
למרות הביקורת המחמירה והדקדקנית )מאד( של אחד השופטים, התבשרנו שקיבלנו שוב  - בבועה במפעל •

כוכבי יופי בתעשייה יפה. אנו גאים לשמור על רמה גבוהה לאורך השנים כדבר של שגרה וכאמור רבים  5
שותפים לכך. המצבעה יצאה ללמידה וטיול מחלקה בחברת יוניברקול שמייצרת אבקות צבע ולאחר מכן 

 סוסים בכרמל ולקינוח סעודה בצוותא. כל שאר השוטף בשגרה ברוכה. טיול
 

 למד מי האדם על פי הסבלנות שלו בזמן מאבק והגישה שלו אחרי שהוא נגמר...     

 וויליאם ג'יימס                                                                                                                                

 
 

 
 

 

                                              שבת טובה
  נעה.
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